



## PROTOKOLL STYRELSEMÖTE

**Datum:** 2024-05-06

**Tid:** 19:00

**Plats:** Skype

**Närvarande** (se nedan)

Namn	Signal	Roll	Närvarande/Frånvarande
Tomas Skoglund	SA3UTS	Ordförande	Närvarande
Pär Anders Nilsson	SM3TTZ	Kassör	-
Johan Karlsson	SA3BYC	Vice Ordförande	Närvarande
Niklas Persson	SA3NJP	Sekreterare/ledamot 1	-
Magnus Gärdin	SA3BXA	Ledamot 2	Närvarande

### 1. Mötets öppnande

Öppnades av Tomas 19:06

### 2. Val av mötesfunktionärer

- ✓ Ordförande - SA3UTS, Tomas
- ✓ Sekreterare – SA3BYC, Johan
- ✓ Justerare – SA3BXA, Magnus

### 3. Genomgång föregående mötesprotokoll

Protokoll från extra styrelsemöte 24-04-08, lästes igenom av Tomas. Godkändes och läggs till handlingarna.

### 4. Ekonomi

- ✓ Behållning konton  
82 187,18kr / 120 000kr
- ✓ Senaste in- / utbetalningar  
2 räkningar betalda; Loopia Webb, Jämtkraft.
- ✓ Status medlemsavgifter 2024  
1 ny medlem 2024-05-06. Idag har vi totalt 64 betalande medlemmar.
- ✓ Övrigt  
Tomas har pratat med Hinken som vill köpa in nya aluminium master. Vi ska inte byta ut allt bara så där. Det som måste ersättas får vi ersätta men vi ska vara lite försiktiga med hur mycket vi köper nytt.

Vi måste få ett underlag från Hinken när det är aktuellt och då bjuds Hinken in till styrelsemöte och får redogöra för sitt äskande.



## 5. Mötesfrågor

- ✓ Arbetsdag 1&2, flytt VHF mast (Tomas).  
Tomas har i en första kontakt med Rickard fått "jaså" som svar på frågan om placering av masten vid baracken. Funderar vidare och vi återkommer med svar på hans frågor. Tomas äger ärendet.

Mycket dålig uppslutning endast 6 har anmält intresse att delta. Inklusive organisationskommittén. Osäkert om vi kan flytta masten, alternativt sysselsättning är att städa ur baracken och sambandsförrådet.

- ✓ Radioträff Stavre 7-9 juni. Status? Någon?  
Inget nytt. Tomas planerar att dra dit husvagnen.
- ✓ Säsongsavslutning 13 juni.  
Lite grillning, lite radiokörande, typ förra året. Detaljer spikas på nästa styrelsemöte 3 juni.

## 6. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

## 7. Nästa styrelsemöte

Måndag 3 juni klockan 19:00. Mötet går via Skype. Månadsmöte blir då 13 juni på säsongsavslutningen.

## 8. Styrelseperson på nästa månadsmöte

Magnus och Tomas kommer närvara på kommande månadsmöte.

## 9. Mötet avslutas

Tomas avslutar mötet 20:00.

**Östersund 2024-05-06**

.....

Vid protokollet  
Johan, SA3BYC

.....

Justeras  
Magnus, SA3BXA

.....

Ordförande  
Tomas, SM3UTS